
Zápis č. 14 z jednání investiční komise konaného 09.04.2018  

na MěÚ Milevsko, Sažinova 843  

 
Přítomni:  Ing. Radek Černý, předseda komise 

                  Ing. Bohuslav Beneš 

                  Martin Kostínek 

                  Ing.Václav Pavlečka 

                  Ing. František Princ 

                  Bohumila Hlavínová   

 

Omluveni:Ladislav Bendula 

                  Michal Fröhr    

                  Ing. Marek Šika 

                   

Hosté:       Vít Král, ředitel SMM 

                  Bc. David Lukeš, vedoucí OISM 

                                     

Program: 1. Zahájení a přivítání hostů. 

                  2. Podnikatelský park – návrh Pravidel prodeje pozemků.       

                  3. Různé.       

 

Průběh jednání: 

 

Ad 1: 

Jednání zahájil předseda komise Ing. Černý v 15.00 hod., konstatoval, že IK je 

usnášeníschopná a omluvil pány L. Bendulu, M. Fröhra a Ing. M. Šiku. Přivítal hosty p. Krále 

a Bc. Lukeše. Z minulého zápisu č. 13 nebyly uloženy žádné úkoly a  nebyly vzneseny žádné 

připomínky.  

 

Ad.2: 

Předseda Ing. Černý uvedl materiál „Podnikatelský park – návrh Pravidel prodeje pozemků“. 

Podrobnější komentář rozvedl vedoucí OISM Bc. Lukeš. Zdůraznil, že město musí striktně 

dodržovat zákon a nemůže u žádné akce někoho zvýhodňovat. Proto i cena vychází ze 

znaleckého posudku Ing. Z. Hrochové a byla stanovena na 380 Kč/m². 

Informaci o současném stavu podal koordinátor akce p. Král. Zatím je známo 7 žadatelů 

(firem), např. autorizovaný prodejce a servis ŠKODA AUTO. Vyjádřil i obavu, že rozloha 

nabízených pozemků nebude stačit a areál bude nutné rozšířit. Zároveň upozornil, že je nutné 

zabránit prodeji případným spekulantům s pozemky. 

Do diskuse se zapojili všichni členové IK, např. Ing. Princ se zajímal zda přibudou realizací 

pracovní místa v Milevsku, Ing. Černý zda budou třeba další kritéria při projednávání žádostí 

v IK, M. Kostínek jaká bude váha jednotlivých kriterií při více zájemcích o jedno místo 

(parcelu). Obecně bylo konstatováno, že v Milevsku již nejsou volná místa pro provozovny 

podnikatelů a plánovaný podnikatelský park tento problém řeší. 

 

  

Hlasování: Všichni přítomní členové IK  souhlasí s návrhem pravidel pro prodej 

pozemků pro podnikatelský park v Dukelské ulici a doporučují RMM pravidla schválit. 

 

 



 

 

Ad 3: 

Pan Král informoval o záměru města zřídit při infocentruv budově č.p. 6 na náměstí  

E. Beneše půjčovnu elektrokol (6 jednostopých a 2 tříkolky). 

 

 

 

Příští jednání komise proběhne zřejmě začátkem června 2018. 

 

Jednání bylo zahájeno v 15.00 hod. a skončeno v 16.00 hod. 

 

 

V Milevsku 10.4.2018 

 

 

 

Ing. Radek  Černý v.r. 

předseda Investiční komise RMM 

 

 

Přílohy: Presenční listina 

 

 

Zapsali: Ing. Bohuslav Beneš, místopředseda IK 

              Bohumila Hlavínová, tajemník IK 


